
Sprawozdanie z pracy Rady Powiatu w 2014 i 2015 r. 

 

1 grudnia ub. minął rok od pierwszej sesji Rady Powiatu V kadencji. Od tej daty do dnia 

dzisiejszego obyło się 16 sesji (łącznie z dzisiejszą).  

W czasie trwania kadencji następowały zmiany w składzie Rady. W związku z wyborem p. 

Józefa Blanka na stanowisko Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego, mandat radnego objął 

p. Marek Piątkowski, natomiast w wyniku wyboru p. Tomasza Szczepańskiego na Wójta 

Gminy Grodziczno – mandat objął p. Andrzej Lewandowski. 

Oprócz sesji, Rada spotykała się również na wspólnych posiedzeniach komisji, których było 

13. Na wspólnych posiedzeniach komisji omawiano głównie materiały sesyjne. Analizowano 

trudną sytuację finansową powiatu. Dyskusja na temat inwestycji była skupiona głównie 

wokół budowy Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku, remontów dróg drogowych.  

Do dnia dzisiejszego Rada podjęła 123 uchwały.  

Na sesjach i komisjach radni składali szereg zapytań i wniosków. Dotyczyły one głównie 

remontów dróg wojewódzkich. Wnioski wystosowano także do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad.  

Wnioski i prośby kierowano także do Rady Powiatu. Te z kolei dotyczyły potrzeb w zakresie 

remontów na drogach powiatowych, budowy chodników wzdłuż dróg powiatowych. W 

odpowiedzi na wnioski o wsparcie finansowe, Rada Powiatu udzielała pomocy finansowej 

osobom poszkodowanym w pożarach.  

Podsumowując – pierwszy rok kadencji nie był łatwy i nie należy spodziewać się, że kolejne 

będą łatwiejsze. Problemy z jakimi będzie musiała zmierzyć się Rada to budowa hali 

sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych, sprzedaż mienia powiatu, remont oddziału 

chirurgicznego Szpitala Powiatowego oraz inne potrzeby jednostek organizacyjnych powiatu 

w zakresie remontów. 
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